
 Zápis OsV Kutná Hora – Šipší č.: 1/21 
OsV: Osadní výbor Šipší (dále: ,,OsV“) 
Datum:   1. 24.5.2021 v 18:00 hod 
Přítomni: 
 
 
Zapisovatel: 
Omluvili se: 
 
Neomluveni: 
Za SVJ: 
Host:  

Předseda: Martin Suchánek 
Členové: Aleš Kerner, Juraj Kozák, Josef Krištof, Ondřej Skřivan, Alexandr Špalek, František 
Záleský, Petr Vávra, Martin Hlavatý, Jan Harsa, Zdeňka Balšánková 
Jan Harsa 
Hana Žampachová, Ivan Kapusta, Jan Lenk, Lukáš Seifert, Svatava Keltnerová, Šárka 
Zmeková 
x 
Jan Jäger – TS; Dobroslav Vepřek a Jiří Janál – oba MÚ; M. Rychna – Vegacom 
x 

Člen RM, ZM: Silvia Doušová, místostarostka   
Příští jednání: 21.6.2021 
 
1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 
 
Předseda OsV M. Suchánek seznámil přítomné s programem jednání:  

o návštěva ředitele Technických služeb Kutná Hora, 
o návštěva zástupců Odboru investic MÚ, 
o návštěva zástupce Vegacom a.s., 
o návrh Osadního výboru Vnitřní Město, 
o ostatní 

 
Zónové čištění (hosté J. Jäger a D. Vepřek): 

o OsV opakovaně žádá o oficiální posun začátku zónového čištění na sídlišti Šipší ze 7 hod. 
na 8 hod. včetně úprav dopravního značení.  
(Hlasováno jednomyslně ANO. Odkaz na zápis 5/20: https://mu.kutnahora.cz/file/7831/download/) 

o Dopravní značení nyní nejednotné, chybí informace o úklidu ve dnech státních svátků. 
V případě svátků není dopravní značení včas upraveno („přeškrtnuto”). 

o M. Hlavatý – opakovaně přednesl návrh na rozdělení ulice Jana Palacha na 2 zóny úklidu 
vzhledem k velkému počtu vozidel a nedostatku parkovacích ploch. 

o Odtah vozidel – byl zrušen, změna zákona. Vozidla nelze odtahovat mimo a musí být vrácena 
na místo po pominutí důvodu k odtažení.  

o D. Vepřek – Technický odbor nemá námitek proti posunutí doby čištění, pokud bude 
požadavek v zápise OsV. 

o Změnu dopravního značení musí odsouhlasit dopravní komise/inspektorát/PČR. Bude nutné 
úpravu vyvěsit na úřední desce – změna může trvat až několik měsíců. K úpravě by se měl 
vyjádřit i OsV Hlouška a změny času provést také, “při jednom”. 

o J. Jäger – TSKH negarantují stihnutí zónového úklidu v kratším čase – během testovacího 
období se však neprokázalo. Nemá námitek proti posunutí doby čištění. 
 

 Parkoviště Opletalova “trafačka” (host J. Janál): 
o ČEZ úspěšně dokončil překládku kabelu VN, který bránil realizaci parkoviště. 
o V současné době probíhá jednání s CETIN ohledně zasíťování pozemku. V místě stavby se 

nachází důležité optické vedení. Bude nutné před stavbou provést “odhalení” vedení a jeho 
ochranu. 

o Výstavba parkoviště započne posléze. Stavbu budou patrně zajišťovat Technické služby KH. 
o Parkoviště by do budoucna mělo být připraveno na realizaci až 4 nabíjecích míst 

elektromobilů. Připojení nabíječek však bude problematické. Není součástí současné 
realizace. 

o Součástí projektu jsou i 2 odpočinková místa (gabion). 



o Celková kapacita parkoviště je 42 míst. Z toho budou 3 vyhrazena pro osoby zdravotně 
postižené. 

o Za ideálních podmínek by parkoviště mohlo být realizováno ještě tento rok. Termín není 
stanoven. 

 
Vodní prvky a hřiště Opletalova (host J. Janál): 

o Realizace projektů je zatím ve fázi příprav. Konkrétní projekt zatím neexistuje. 
o Plánovaná investice na realizaci vodních prvků je 200 000 Kč. 
o Plánovaná investice na úpravu dětského hřiště Opletalova je 500 000 Kč. 

Zařazeno také do hlasování občanu v participaci Panuj Hoře: žádá se o dalších 150 000 Kč. 
o OsV – zašle představu ohledně mlhovišť vedení města. 
o OsV – setkání na hřišti Opletalova 2.6. od 17 hod, možnosti realizace na místě za přítomnosti 

S. Doušová a J. Janál. 
 
Optická síť (host M. Rychna): 

o Tento rok bude realizováno optické vedení společnosti T-Mobile na sídlišti Šipší. 
o Realizaci projektu má na starosti společnost Vegacom a.s. (člen skupiny Eltodo) 
o Jedná se o sdílené optické vedení, které mohou využít i další poskytovatelé. T-Mobile však 

zatím žádnou spolupráci nemá uzavřenou. 
o A. Kerner – doporučuje jednotlivým SVJ zařadit před podepsáním do souhlasu: 

investor uvede vše do původního stavu, investor při opravách a úpravách v domě hradí 
přesuny a opravu na svůj náklad. Zástupce Vegacom nemá problém podobnou formulaci do 
souhlasu umístit. 

o T-Mobile umístí do vchodů pasivní prvek (nevyžaduje napájení), ke kterému se následně 
mohou připojovat jednotlivé bytové jednotky. 

o V případě nesouhlasu SVJ bude ukončen přívod vedení před domem. Je možné se zapojit 
později, ale dodatečné zapojení do domu nemusí být již bezplatné. 

o S. Doušová – přislíbila, že “překopané” komunikace se budou opravovat v co největší šíři. 
Město je připraveno v tomto pomoci. 

o S. Doušová – žádá o “dohled” nad stavbou a případné problematické části co nejrychleji 
hlásit, aby se předešlo zdlouhavým pozdějším reklamacím. 

 
Projekt “nejhezčí květinová výzdoba”: 

o Společný projekt osadních výborů z návrhu Osadního výboru Vnitřní Město. 
o Cílem soutěže je podpořit obyvatele města při zkrášlování předzahrádek bytových 

a rodinných domů, balkonů, teras, lodžií a oken. Květinovou úpravou svých nemovitostí se 
občané aktivně podílejí na atraktivním vzhledu města. Chceme, aby Kutná Hora rozkvetla. 

o  Kategorie úpravu předzahrádky a nejrozkvetlejší okna a květinovou výzdobu balkonu, lodžie 
či terasy. 

o OsV Šipší se zapojí. Odpovídá: J. Harsa. 
 
Dopravní generel / zlepšení dopravní situace na sídlišti: 

o  OsV má předložit nové návrhy priorit na realizaci ze závěru dopravního generelu. 
o Původně navržené priority: 1) Družina / zelená parkovací plocha – nebude, objekt vypůjčen, 

2) 17.listopadu – žlutý záliv plánovaný ještě v časech komise pro sídliště, 3) Na Studních, 4) 
Opletalova – stání směrem k ovečkám, 5) Opletalova – projekt u trafostanice – v fáze 
realizace. 

o M. Suchánek – zjistí ceny jednotlivých úprav, stanovisko specialistů z MÚ a následně OsV 
vybere dle ceny/priority z doporučení úřadu. Potenciál: Parkoviště Šandova, ulice Studentů, 
Dolní. 

Různé: 
o U obchodního centra Intercora v Ortenově ulici chybí přechod. Přechod byl součástí realizace 



projektu, ale byl zamítnut PČR k realizaci. Obecně často bývá problém s realizací nových 
přechodů z důvodů přísných pravidel umísťování přechodů.  

o Chybí přechod na začátku obce Kaňk ze směru Sedlec. 
o Od ledna do dubna bylo celkově odchyceno 413 ks holubů. 

 
Poděkování předsedy M. Suchánka za realizované akce OsV Šipší: 

o Uklidíme Česko podzim 2020 a jaro 2021 – 2x úklid v Šipší 
o Pečeme s osadou – myslíme na seniory  
o Velikonoční stromy – společná akce osadních výborů, poděkování dětem ze ZŠ J. Palacha 
o Panuj Hoře – zapojení 
o Běžná agenda – opravy laviček, drobné opravy chodníků a silnic, deratizace, vyznačení 

nového stání ul. 17.listopadu, reagovaní na podněty od občanů a úřadu. 
 

 
2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM: 

o TO, TS:  Změna časů zónového čištění. 
o RR:        Identifikace akcí plynoucích z dopravního generelu. 

Zapsala: J. Harsa 
Ověřil:   M. Suchánek 
 
 


